
PROTOKOLL vid. sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
på Stadion den 31/1/55.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund.,
Rinman, Norén, Karlsson, Liliequist 

Förhindrad: Eckerbrant.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade särskilt 

den från en besvärlig sjukperiod återvändne vice ordf. välkommen.

§ 2.
Rapporterade Norén ett brutto på Skidspelens backtävlingar 

med c:a kr. 54.500 och ett beräknat netto på c:a kr. 9.000. Sam
tidigt förelag en preliminär ekonomirapport från medarrangerande 
Nässjö IF visande ett brutto på c:a 25.000 och utgifter balanseran
de kring c:a 23.000 kr.

Beslöts att ordföranden påföljande dag skulle ta kontakt 
med NIF för vinnande av klarhet i olika redovisningsfrågor.

§ 3.
Av det sammanlagda netto, som kunde beräknas uppstå på 

Skidspelen, föreslog ordföranden, att en väsentlig del, om möjligt 
10.000 kronor, skulle överföras såsom amortering på fotbollssek
tionen i form av premieobligationer. Dock skulle amorteringen ej 
göras så stor, att skidsektionens idrottsliga verksamhet äventyrades. 

Sammanträdet beslöt i enlighet med ordförandens förslag.

§
Meddelade ordföranden att vid sammanträde i fotbolls- 

sektionens styrelse hade utsetts S. Bergh och B. Sandberg att med 
Svenska Fotbollförbundet diskutera en ev, utlåning av tränaren 
Frank Soo till förbundets träningsläger och landskamper. Redan nu 
hade fastslagits att tiderna för dessa bestämts så, att Djurgården 
i några fall måste säga nej till en utlåning.

§ 5.
Från ishockeysektionen förelåg en framställan att i st.f. 

den sedvanliga avslutningsfesten få företa en resa till Leksand 
och Hedemora i sällskap med sektionsdamer den 19/20 febr. 1955. 
För att finansiera resan, som kombineras med två matcher för A-
laget, ställdes i utsikt att spelarna skulle avstå sina dagtrak
tamenten.

Beslöts ge den Önskade sanktionen med betonande av att 
beslutet ej var att anse som prejudicerande.

§ 6.
Diskuterades inkasseringen av föreningens medlemsavgifter 

och lämpligheten av att ordna denna fråga genom ett centralt organ 
inom överstyrelsen. En omläggning kunde ge anledning till stadge
ändring, och då även andra problem anmälde sig i anslutning här
till beslöts ta upp ämnet vid ett sammanträde med sektionsord
förandena. Därvid skulle också årsbokslutets utarbetande till 
den 30/6 - 1/7 diskuteras.

Beslöts att sammanträdet med sektionsordförandena skulle 
äga rum månd, den 7/2/55 kl. 19.30 på Stadion. Till sammanträdet 
skulle även hedersordf. B. Nordenskjöld och revisorerna kallas. 
Klubbmästaren uppdrogs ordna enklare form av traktering.



forts. prot. 31/1/55.

§ 7.
Anmälde Evert Karlsson att hans tid ej medgav att han 

åtog sig ev. omval i ÖS vid kommande årsmöte, varför han rekom
menderade styrelsen att i tid finna lämplig efterträdare. Dock 
kunde han i en absolut nödsituation vara beredd att kandidera. 
Meddelade ordföranden att vid årsmötet stod utom han själv även 
vice ordf. och sekr. på omval.

§ 8.
Från brottningssektionen förelåg en framställning om 

bidrag med kr. 440:- för representation vid JSM i Söderhamn och 
Trollhättan.

Beslöts medge bidrag med Önskat belopp.

§ 9.
Rapporterades att de svensk-rumänska boxningstävlingarna 

i Eriksdalshallen den 27/1/55 varit så väl besökta, att arrangeran
de Djurgården och AIF kunde beräknas få ett netto på kr. 2.000:- 
pr klubb.

§ 10.
En begärd undersökning från Smålands Idrottsförbunds 

kansli om vilket öde en av den ryska truppen Överlämnad vimpel 
fått sedan den emottagits av någon boxningsledare antingen i 
Djurgården eller annan klubb vid en tävling 1951 i Jönköping, 
visade att vimpeln sannolikt omhändertagits av en klubb på 
platsen. Uppdrogs åt sekretetaren meddela Smålands Idrottsför
bund i brev härom.

§ 11.
Rapporterade Norén om sin resa med Djurgårdens backhoppar

trupp till Garmisch. Placeringarna för vår trio hade blivit 12:a, 
13:e och 18:e, varjämte Evert Nirling framträtt som domare. Utöver 
detta hade resan varit på alla sätt trivsam och givit god behåll
ning, varför Norén framförde sitt tack för att ha fått vara med.

§ 12.
Avslutade ordföranden sammanträdet med att hälsa ÖS-leda

möterna välkomna i sällskap med resp. damer till den tidigare 
beslutade kamratträffen den 2/2.


